宏利環球精選(強積金)計劃

重要事項:

Manulife Global Select (MPF) Scheme

Important to note:

- 在作出投資選擇前,您必須衡量個人可承受風險的程度及您的財政狀況。在選擇成分基金或預設投資策略時,如您就某一項成分基金或預設投資策略是否適合您(包括是否符合您的投資目標)而有任何疑問,請徵詢獨立財務及/或專業人士的意見,並因應您的個人狀況而作出最適合您的投資選擇。
- 本計劃內的宏利 MPF 利息基金及宏利 MPF 穩健基金(統稱「保證基金」)各自只投資於由宏利人壽保險(國際)有限公司提供以保單形式的核准匯集投資基金。而有關保證亦由宏利人壽保險(國際)有限公司提供。因此,您於保證基金的投資(如有)將受宏利人壽保險(國際)有限公司的信貸風險所影響。有關信貸風險、保證特點及保證條件的詳情,請參閱強積金計劃說明書的第 3.4.2 條(宏利 MPF 穩健基金(「穩健基金」))、第 7.2.4(b)條(宏利 MPF 穩健基金)、第 3.4.1 條(宏利 MPF 利息基金(「利息基金」))以及第 7.2.4(c)條(宏利 MPF 利息基金)。
- 宏利 MPF 退休收益基金(「退休收益基金」)就分發派息、派息頻次及派息金額/派息率概不提供任何保證。派息可從基金的已變現之資本增值、資本及/或總收入中撥付,同時亦可從資本中記入/支付全部或部分費用、收費及開支,以致可作為派息的可分派收入增加。派息從資本中及/或實際上從資本中撥付代表提取部分原有投資或任何歸因於原有投資的資本增值。分發派息會導致退休收益基金於除息日的每單位資產淨值降低或調整。
- 65 歲以下的成員應注意,定期及頻繁地分發派息並將派息再投資於退休收益基金無可避免會涉及一段投資空檔,派息未有用作再投資,而重複地受間斷市場風險所影響(現時為每月)。就由於分發派息的特點,這些成員從退休收益基金得到的回報或會因派息再投資時,其每單位資產淨值可能已升或跌,而受到負面或正面的影響。因此,這些成員從退休收益基金得到的回報或會有別於有相類似投資组合而不包含此安排的成分基金,而分發派息的特點對這些成員或許不一定是有利。
- 投資涉及風險,並不是每一項成分基金均適合所有成員。您應考慮各項成分基金 及預設投資策略所附帶的風險,您的投資/累算權益或會蒙受虧損。
- 在作出投資選擇前,您應參閱強積金計劃說明書內的計劃詳情,包括風險因素、 費用及收費,而不應只根據本文件作出投資決定。
- 過往的基金表現不能作為日後表現的指標。投資涉及風險。有關計劃詳情,包括 風險因素、費用及收費,請參閱強積金計劃說明書內的計劃詳情及主要計劃資料 文件。

You should consider your own risk tolerance level and financial circumstances before making any investment choices. When, in your selection of constituent funds or the Default Investment Strategy ("DIS"), you are in doubt as to whether a certain constituent fund or the DIS is suitable for you (including whether it is consistent with your investment objectives), you should seek independent financial and/or professional advice and make investment choices most suitable for you taking into account your circumstances.

截至 2025 年 9 月 30 日 As at September 30, 2025

- The Manulife MPF Interest Fund and the Manulife MPF Stable Fund (collectively the "Guaranteed Funds") under the Scheme each invests solely in approved pooled investment funds in the form of insurance policy provided by Manulife (International) Limited. The guarantee is also given by Manulife (International) Limited. Your investments in the Guaranteed Funds, if any, are therefore subject to the credit risks of Manulife (International) Limited. Please refer to sections 3.4.2 (Manulife MPF Stable Fund (the "Stable Fund")) and 7.2.4(b) (Manulife MPF Stable Fund) and sections 3.4.1 (Manulife MPF Interest Fund (the "Interest Fund")) and 7.2.4(c) (Manulife MPF Interest Fund) of the MPF Scheme Brochure for details of the credit risks, quarantee features and qualifying conditions.
- The Manulife MPF Retirement Income Fund (the "Retirement Income Fund") does not guarantee distribution of dividend, the frequency of distribution, and the dividend amount/yield. Dividends may be paid out of the realized capital gains, capital and/or gross income while charging/paying all or part of the fees, charges and expenses to/out of the capital, resulting in an increase in distributable income available for dividend distribution. Payment of dividends out of capital and/or effectively out of capital represent a withdrawal of part of the original investment or from any capital gains attributable to that original investment. Distribution of dividends will result in an immediate decrease or adjustment in the net asset value per unit of the Retirement Income Fund on the ex-dividend date.
- Members who are below age 65 should note that the regular and frequent distribution of dividends and reinvestment of such dividends into the Retirement Income Fund will inevitably involve an investment time-lag during which dividends are not reinvested and it is subject to out-of-market risk on a recurring basis (currently, on a monthly basis). With the feature of dividend distribution, the return of the Retirement Income Fund for these Members may be impacted negatively or positively as its net asset value per unit may have gone up or down at the time when dividends are reinvested. Therefore the return of the Retirement Income Fund for these Members may deviate from that of a constituent fund with similar investment portfolio without such arrangement and may not always be advantageous to these Members.
- Investment involves risks and not each of the constituent funds would be suitable for everyone. You should
 consider the risks associated with each of the constituent funds and the DIS and your investments/accrued
 benefits may suffer loss.
- Before making your investment choices, you should read the MPF Scheme Brochure for details including risk factors, fees and charges of the Scheme. You should not make your investment decision based on this document alone.
- Past performance is not indicative of future performance. Investment involves risks. Please refer to the MPF Scheme Brochure and Key Scheme Information Document for details including risk factors, fees and charges of the Scheme.

宏利環球精選(強積金)計劃

Manulife Global Select (MPF) Scheme

截至 2025 年 9 月 30 日 As at September 30, 2025

宏利 MPF 利息基金公佈利率紀錄 1

Interest Rate Declared History for Manulife MPF Interest Fund¹

年/八						月份	Month					
年份 Year	一月	二月	三月	四月	五月	六月	七月	八月	九月	十月	十一月	十二月
rear	January	February	March	April	May	June	July	August	September	October	November	December
2000	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	5.000%
2001	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%
2002	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.200%	0.200%	0.100%	0.020%
2003	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%
2004	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.020%	0.130%	0.150%	0.100%	0.020%
2005	0.020%	0.020%	0.250%	0.330%	0.500%	0.600%	0.800%	0.900%	1.000%	1.000%	1.250%	1.350%
2006	1.350%	1.400%	1.450%	1.450%	1.500%	1.550%	1.600%	1.600%	1.600%	1.650%	1.650%	1.650%
2007	1.650%	1.650%	1.700%	1.750%	1.750%	1.800%	1.850%	1.900%	1.950%	2.000%	2.000%	2.000%
2008	2.000%	1.000%	1.000%	1.000%	1.000%	1.000%	1.000%	1.000%	1.000%	1.000%	1.000%	0.750%
2009	0.750%	0.750%	0.600%	0.400%	0.400%	0.400%	0.400%	0.400%	0.400%	0.400%	0.400%	0.400%
2010	0.400%	0.100%	0.100%	0.100%	0.100%	0.100%	0.100%	0.100%	0.100%	0.100%	0.010%	0.010%
2011	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%
2012	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%
2013	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%
2014	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%
2015	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%
2016	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%
2017	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.500%	0.500%
2018	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%
2019	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%
2020	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%
2021	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%
2022	0.500%	0.500%	0.500%	0.500%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.625%
2023	0.625%	0.625%	0.625%	0.625%	0.750%	0.750%	0.750%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%
2024	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%
2025	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	N/A	N/A	N/A

宏利環球精選(強積金)計劃

Manulife Global Select (MPF) Scheme

截至 2025 年 9 月 30 日 As at September 30, 2025

宏利 MPF 穩健基金 ²保證利率紀錄 ³

Guaranteed Rate of Interest History³ for Manulife MPF Stable Fund²

年份						月份	Month					
Year	一月	二月	三月	四月	五月	六月	七月	八月	九月	十月	十一月	十二月
	January	February	March	April	May	June	July	August	September	October	November	December
2001	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	5.000%	4.889%	4.889%	4.889%	4.889%	4.889%	4.889%
2002	0.208%	0.208%	0.208%	0.208%	0.208%	0.208%	0.208%	0.208%	0.188%	0.167%	0.060%	0.010%
2003	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%	0.010%
2004	0.006%	0.004%	0.004%	0.004%	0.004%	0.004%	0.004%	0.008%	0.125%	0.125%	0.060%	0.010%
2005	0.010%	0.010%	0.250%	0.333%	0.500%	0.850%	1.150%	1.350%	1.550%	1.750%	2.250%	2.350%
2006	2.450%	2.500%	2.550%	2.700%	2.650%	2.600%	2.600%	2.550%	2.500%	2.500%	2.250%	2.200%
2007	2.200%	2.200%	2.200%	2.200%	2.200%	2.200%	2.200%	2.200%	2.100%	1.950%	1.550%	1.300%
2008	1.000%	0.250%	0.200%	0.050%	0.050%	0.050%	0.050%	0.050%	0.050%	0.050%	0.050%	0.050%
2009	0.050%	0.050%	0.010%	0.010%	0.009%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2010	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2011	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2012	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2013	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2014	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2015	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2016	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2017	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%
2018	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.007%	0.015%	0.124%	0.125%	0.125%
2019	0.125%	0.125%	0.125%	0.125%	0.125%	0.125%	0.125%	0.125%	0.125%	0.125%	0.006%	0.001%
2020	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%
2021	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%
2022	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.001%	0.026%	0.125%	0.334%	0.488%
2023	0.625%	0.625%	0.625%	0.625%	0.726%	0.750%	0.759%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%
2024	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.875%	0.800%	0.625%	0.459%	0.335%
2025	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.250%	0.209%	N/A	N/A	N/A

宏利環球精選(強積金)計劃

Manulife Global Select (MPF) Scheme

截至 2025 年 9 月 30 日 As at September 30, 2025

宏利 MPF 退休收益基金派息紀錄 ⁴
Distribution History of Manulife MPF Retirement Income Fund ⁴
2021

記錄日	每單位派息	截至日期	除息日	分派日	從可分派收入淨額支付(%)5	從資本中支付	年度化派息率(%)6
Record date	Distribution Unit	For the Period	Ex-Dividend Date	Distribution Date	From Net Distribution Income (%) ⁵	From Capital (%)	Annualized Yield (%) ⁶
2021/01/18	0.03300	2021/01/18	2021/01/19	2021/01/26	100.00%	0.00%	3.65%
2021/02/17	0.03300	2021/02/17	2021/02/18	2021/02/25	100.00%	0.00%	3.62%
2021/03/18	0.03300	2021/03/18	2021/03/19	2021/03/26	100.00%	0.00%	3.74%
2021/04/19	0.03300	2021/04/19	2021/04/20	2021/04/27	0.00%	100.00%	3.69%
2021/05/18	0.03300	2021/05/18	2021/05/20	2021/05/27	0.00%	100.00%	3.70%
2021/06/18	0.03300	2021/06/18	2021/06/21	2021/06/28	0.00%	100.00%	3.68%
2021/07/19	0.03300	2021/07/19	2021/07/20	2021/07/27	0.00%	100.00%	3.68%
2021/08/18	0.03300	2021/08/18	2021/08/19	2021/08/26	0.00%	100.00%	3.74%
2021/09/20	0.03300	2021/09/20	2021/09/21	2021/09/29	0.00%	100.00%	3.75%
2021/10/18	0.03300	2021/10/18	2021/10/19	2021/10/26	0.00%	100.00%	3.76%
2021/11/18	0.03300	2021/11/18	2021/11/19	2021/11/26	0.00%	100.00%	3.75%
2021/12/20	0.03300	2021/12/20	2021/12/21	2021/12/29	0.00%	100.00%	3.83%

2022

ULL							
記錄日	每單位派息	截至日期	除息日	分派日	從可分派收入淨額支付(%)5	從資本中支付	年度化派息率(%)6
Record date	Distribution Unit	For the Period	Ex-Dividend Date	Distribution Date	From Net Distribution Income (%) ⁵	From Capital (%)	Annualized Yield (%)6
2022/01/18	0.03500	2022/01/18	2022/01/19	2022/01/26	0.00%	100.00%	4.14%
2022/02/17	0.03500	2022/02/17	2022/02/18	2022/02/25	0.00%	100.00%	4.24%
2022/03/18	0.03500	2022/03/18	2022/03/21	2022/03/28	0.00%	100.00%	4.37%
2022/04/19	0.03500	2022/04/19	2022/04/20	2022/04/27	17.00%	83.00%	4.49%
2022/05/18	0.03500	2022/05/18	2022/05/19	2022/05/26	0.00%	100.00%	4.73%
2022/06/20	0.03500	2022/06/20	2022/06/21	2022/06/28	0.00%	100.00%	4.78%
2022/07/18	0.03500	2022/07/18	2022/07/19	2022/07/26	0.00%	100.00%	4.80%
2022/08/18	0.03000	2022/08/18	2022/08/19	2022/08/26	0.00%	100.00%	4.07%
2022/09/19	0.03000	2022/09/19	2022/09/20	2022/09/27	0.00%	100.00%	4.25%
2022/10/18	0.03000	2022/10/18	2022/10/19	2022/10/26	0.00%	100.00%	4.51%
2022/11/18	0.03000	2022/11/18	2022/11/21	2022/11/28	0.00%	100.00%	4.37%
2022/12/19	0.03000	2022/12/19	2022/12/20	2022/12/29	0.00%	100.00%	4.33%

宏利環球精選(強積金)計劃

Manulife Global Select (MPF) Scheme

截至 2025 年 9 月 30 日 As at September 30, 2025

宏利 MPF 退休收益基金派息紀錄 ⁴
Distribution History of Manulife MPF Retirement Income Fund ⁴
2023

記錄日	每單位派息	截至日期	除息日	分派日	從可分派收入淨額支付(%)5	從資本中支付	年度化派息率(%)6
Record date	Distribution Unit	For the Period	Ex-Dividend Date	Distribution Date	From Net Distribution Income (%) ⁵	From Capital (%)	Annualized Yield (%) ⁶
2023/01/17	0.03000	2023/01/17	2023/01/18	2023/01/30	0.00%	100.00%	4.14%
2023/02/17	0.03000	2023/02/17	2023/02/20	2023/02/27	0.00%	100.00%	4.22%
2023/03/20	0.03000	2023/03/20	2023/03/21	2023/03/28	0.00%	100.00%	4.28%
2023/04/18	0.03000	2023/04/18	2023/04/19	2023/04/26	17.00%	83.00%	4.22%
2023/05/18	0.03000	2023/05/18	2023/05/19	2023/05/29	0.00%	100.00%	4.29%
2023/06/19	0.03000	2023/06/19	2023/06/20	2023/06/28	0.00%	100.00%	4.24%
2023/07/18	0.03000	2023/07/18	2023/07/19	2023/07/26	0.00%	100.00%	4.22%
2023/08/18	0.03000	2023/08/18	2023/08/21	2023/08/28	20.00%	80.00%	4.41%
2023/09/18	0.03000	2023/09/18	2023/09/19	2023/09/26	0.00%	100.00%	4.40%
2023/10/18	0.03000	2023/10/18	2023/10/19	2023/10/27	0.00%	100.00%	4.56%
2023/11/20	0.03000	2023/11/20	2023/11/21	2023/11/28	0.00%	100.00%	4.40%
2023/12/18	0.03000	2023/12/18	2023/12/19	2023/12/28	0.00%	100.00%	4.32%

2024

記錄日	每單位派息	截至日期	除息日	分派日	從可分派收入淨額支付(%)5	從資本中支付	年度化派息率(%)6
Record date	Distribution Unit	For the Period	Ex-Dividend Date	Distribution Date	From Net Distribution Income (%) ⁵	From Capital (%)	Annualized Yield (%)6
2024/01/18	0.03000	2024/01/18	2024/01/19	2024/01/26	0.00%	100.00%	4.38%
2024/02/19	0.03000	2024/02/19	2024/02/20	2024/02/27	0.00%	100.00%	4.33%
2024/03/18	0.03000	2024/03/18	2024/03/19	2024/03/26	0.00%	100.00%	4.30%
2024/04/18	0.03000	2024/04/18	2024/04/19	2024/04/26	100.00%	0.00%	4.37%
2024/05/20	0.03000	2024/05/20	2024/05/21	2024/05/28	0.00%	100.00%	4.23%
2024/06/18	0.03000	2024/06/18	2024/06/19	2024/06/26	0.00%	100.00%	4.22%
2024/07/18	0.03000	2024/07/18	2024/07/19	2024/07/26	0.00%	100.00%	4.22%
2024/08/19	0.03000	2024/08/19	2024/08/20	2024/08/27	0.00%	100.00%	4.16%
2024/09/19	0.03000	2024/09/19	2024/09/20	2024/09/27	0.00%	100.00%	4.12%
2024/10/18	0.03000	2024/10/18	2024/10/21	2024/10/28	0.00%	100.00%	4.14%
2024/11/18	0.03000	2024/11/18	2024/11/19	2024/11/26	0.00%	100.00%	4.22%
2024/12/18	0.03000	2024/12/18	2024/12/19	2024/12/30	0.00%	100.00%	4.26%

宏利環球精選(強積金)計劃

Manulife Global Select (MPF) Scheme

截至 2025 年 9 月 30 日 As at September 30, 2025

宏利 MPF 退休收益基金派息紀錄 ⁴
Distribution History of Manulife MPF Retirement Income Fund ⁴
2025

記錄日 Record date	每單位派息 Distribution Unit	截至日期 For the Period	除息日 Ex-Dividend Date	分派日 Distribution Date	從可分派收入淨額支付(%)⁵ From Net Distribution Income (%)⁵	從資本中支付 From Capital (%)	年度化派息率(%) ⁶ Annualized Yield (%) ⁶
2025/01/17	0.03000	2023/01/17	2023/01/20	2023/01/27	0.00%	100.00%	4.26%
2025/02/18	0.03000	2025/02/18	2025/02/19	2025/02/26	0.00%	100.00%	4.17%
2025/03/18	0.03000	2025/03/18	2025/03/19	2025/03/26	0.00%	100.00%	4.16%
2025/04/17	0.03000	2025/04/17	2025/04/22	2025/04/29	0.00%	100.00%	4.29%
2025/05/19	0.03000	2025/05/19	2025/05/20	2025/05/27	0.00%	100.00%	4.13%
2025/06/18	0.03000	2025/06/18	2025/06/19	2025/06/26	0.00%	100.00%	4.11%
2025/07/18	0.03000	2025/07/18	2025/07/21	2025/07/28	0.00%	100.00%	4.04%
2025/08/18	0.03000	2025/08/18	2025/08/19	2025/08/26	0.00%	100.00%	4.04%
2025/09/18	0.03000	2025/09/18	2025/09/19	2025/09/26	0.00%	100.00%	4.00%

宏利環球精選(強積金)計劃

Manulife Global Select (MPF) Scheme

截至 2025 年 9 月 30 日 As at September 30, 2025

1 宏利 MPF 利息基金是宏利環球精選(強積金)計劃的一個非單位化的債券基金,備有本金保證並 以每月為成員提供按相等於或高於積金局所公布的訂明儲蓄利率計算的利息為目標。實際利率 由宏利公積金信託有限公司根據宏利人壽保險(國際)有限公司的建議,於月底酌情公布。有關信貸風險及保證特點的詳情,請參閱強積金計劃說明書的第 3.4.1 條(宏利 MPF 利息基金(「利息 基金」)以及第 7.2.4(c)條(宏利 MPF 利息基金)。宏利人壽保險(國際)有限公司為保證人。宏利 MPF 利息基金的保證特點會受保證人的信貸風險影響。記入並投資於利息基金的派息,因而受到有關風險的影響,例如保證人的信貸風險,以及需收取適用於利息基金的費用及收費。請參閱強積金計劃說明書第 3.4.1 條(宏利 MPF 利息基金(「利息基金」))有關利息基金的詳情,尤其投資目標及風險。

Manulife MPF Interest Fund is a non-unitized bond fund of the Manulife Global Select (MPF) Scheme that provides a capital guarantee and aims to provide members with interest each month at a rate that equals to or exceeds the prescribed savings rate published by the Mandatory Provident Fund Schemes Authority. The actual interest rate shall be declared by Manulife Provident Funds Trust Company Limited at its sole discretion at the recommendation of Manulife (International) Limited at the end of the month. Please refer to sections 3.4.1 (Manulife MPF Interest Fund")) and 7.2.4(c) (Manulife MPF Interest Fund) of the MPF Scheme Brochure for details of the credit risks and guarantee features. Manulife (International) Limited is the guarantor. The guarantee features of Manulife (Interest Fund (the "Interest Fund (the "Interest Fund")) are subject to the credit risks of the guarantor. Dividends are credited to and invested in the Interest Fund which is subject to relevant risks such as the credit risks of the guarantor as well as fees and charges applicable to the Interest Fund. Please refer to sections 3.4.1 (Manulife MPF Interest Fund (the "Interest Fund")) of MPF Scheme Brochure for a detailed description of the Interest Fund, particularly the investment objective and risks.

2 宏利 MPF 穩健基金(「穩健基金」):宏利人壽保險(國際)有限公司為保證人。每月保證利率相等於積金局公布的訂明儲蓄利率。符合保證的規定條件視乎:一、成員於五十五歲生日前的供款須繳清並完成交收程序。二、預定事件(成員須持有本成分基金直至六十五歲正常退休年齡、或於退休前不幸身故、或完全喪失行為能力)或患上末期疾病,方可獲利息保證。若在發生預定事件或患上末期疾病之前贖回供款,則成員須完全承擔成分基金資產價值波動的風險。保證只會於在因發生預定事件而作出提取時,在相關帳戶及其所有附屬帳戶以一筆過形式提供一次,保證亦會在因末期疾病情況而作出提取時在相關帳戶/附屬帳戶提供。當成員年屆六十五歲正常退休年齡(其中一項預定事件)以分期形式提取將有特別安排,保證提供方式如同以一筆過形式提取。此後,穩健基金的保證將不再提供予該成員提出申索的帳戶。有關保證的詳情,請參閱強積金計劃說明書。

Manulife MPF Stable Fund (the "Stable Fund"): Manulife (International) Limited is the guaranter. Investors are provided with an interest guarantee for each month equal to the prescribed savings rate published by the MPFA. The guarantee is subject to: 1) the contribution must be received in cleared funds before the member's 55th birthday; and 2) occurrence of pre-determined events (members must hold their investment in this constituent fund to normal retirement at the age of 65, or in case of death, or total incapacitation prior to retirement) or in the event of terminal illness. Redemption effected other than the occurrence of the pre-determined events or in the event of terminal illness is fully exposed to fluctuation in the value of the constituent fund's underlying assets. The guarantee will be provided once and only in a lump sum applicable to the relevant accounts when withdrawal is effected as a result of the pre-determined events, and will be provided with respect to the relevant account/sub-account withdrawal in the event of terminal illness. There will be special arrangement in case of withdrawal by installments as a result of the member attaining his normal retirement age of 65 (one of the pre-determined events); the guarantee will be provided as if a lump sum withdrawal is taken place. Thereafter, no further guarantee will be available from the Stable Fund for the account being claimed by the member. Please refer to the MPF Scheme Brochure for detailed features of the quarantee.

- 3 宏利 MPF 穩健基金 (「穩健基金」) 每月的保證利率將等於積金局公佈的訂明儲蓄利率。列表中的訂明儲蓄利率是按月中的天數計算的加權平均值。
 - The guaranteed rate of interest for each month of the Manulife MPF Stable Fund (the "Stable Fund") will be equal to the prescribed savings rate ("PSR") published by MPFA. The PSR listed is a weighted average value by days in a month.
- 4 宏利 MPF 退休收益基金(「退休收益基金」)旨在定期分發派息。現時,退休收益基金擬定每月分發派息,並於 2020 年 9 月 21 日推出日期後的第七個月開始(或首層核准基金的投資經理如認為合適 而建議的更早日期)。在每曆年開始分發派息的首個月之前,該曆年每月份的某一交易日將預定為記錄日(「記錄日」)。於緊隨記錄日後的下一個交易日(「除息日」),退休收益基金每單位資產淨值 將降低或調整,以反映分發派息。每曆年之每月份預定的記錄日及除息日的時間表將於該曆年首個記錄日前,在實際可行的情況下盡快於網站 www.manulife.com.hk 備妥。若當天並非交易日,將順延至下一個交易日進行。

Manulife MPF Retirement Income Fund (the "Retirement Income Fund") aims to distribute dividend on a regular basis. Currently, it is intended that the Retirement Income Fund will distribute dividend on a monthly basis starting from the seventh month (or earlier as advised by the investment manager of the underlying first level APIF if it considers appropriate) after the launch date of September 21, 2020. Prior to the first month commencing distribution of dividend in each calendar year, a dealing day of each month for that calendar year will be pre-determined as the record date ("record date") will be decreased or adjusted to reflect the distribution of dividend. The schedule of the pre-determined record dates and ex-dividend dates of each month for each calendar year will be made available at www.manulife.com.hk as soon as practicable prior to the first record date of that calendar year. If a date falls on a non-dealing day, then it will be carried out on the next dealing day.

宏利環球精選(強積金)計劃

Manulife Global Select (MPF) Scheme

截至 2025 年 9 月 30 日 As at September 30, 2025

派息金額將根據成員於記錄日的年齡,分配至相關成員的帳戶/附屬帳戶並再投資於退休收益基金或投資於利息基金。於記錄日當天為65歲以下的成員,派息將再投資以認購退休收益基金單位;而於記錄日當天年屆65歲或以上的成員,派息將記入利息基金,因而受到有關風險的影響,例如保證人的信貸風險,以及需收取適用於利息基金的費用及收費。

The amount of dividend will be allocated to the account/sub-account of the relevant Members and reinvested in either the Retirement Income Fund or invested in the Interest Fund based on the Member's age as at the record date. For member below age 65 as at the record date, dividend will be reinvested to subscribe units of the Retirement Income Fund. For Member at or above age 65 as at the record date, dividend will be credited to the Interest Fund, which will be subject to relevant risks such as the credit risks of the guarantor as well as fees and charges applicable to the Interest Fund.

5 「可分派收入淨額」指有關股份類別應佔的淨投資收入(即股息收入及/或利息收入並已扣除費用及開支),或可包括已變現之淨收益(即:已變現增值減已變現虧損)(如有)。可分派收入淨額並不包括未變現之淨收益。

Net Distributable Income means the net investment income (i.e. dividend income and/or interest income net of fees and expenses) attributable to the relevant share class and may include net realized gains (i.e. realized gains minus realized loss), if any. NDI does not include net unrealised gains.

6 年度化派息率=[(1+每單位派息條息日資產淨值)^每年派息次數]-1,年度化派息率乃基於最近一次相關派息計算及假設收益再撥作投資於退休收益基金,可能高於或低於實際全年派息率。

Annualised yield = [(1+dividend per unit/ex-dividend NAV)^distribution frequency]-1, the annualised dividend yield is calculated based on the latest relevant dividend distribution with the assumption of dividend reinvested into the Retirement Income Fund, and may be higher or lower than the actual annual dividend yield.

7 請注意,正派息率並不代表正回報。退休收益基金就資本或投資回報或派息金額/派息率概不提供任何保證,並且不擔保派息頻次,而派息金額/派息率亦可能出現波動。派息可從基金的已變現之 資本增值、資本及/或總收入中撥付,同時亦可從資本中記入/支付全部或部分費用、收費及開支,以致可作為派息的可分派收入增加。派息從資本中及/或實際上從資本中撥付代表提取部分原有 投資或任何歸因於原有投資的資本增值。分發派息會導致退休收益基金於除息日的每單位資產淨值降低或調整。儘管上文所述,派息將會分配至成員的帳戶/附屬帳戶。投資者不應只根據上表載有 資料而作出任何投資決定。有關詳情,包括風險因素,請參閱強積金計劃說明書。

Please note that a positive dividend yield does not imply a positive return. The Retirement Income Fund does not provide any guarantee on the capital or investment return or dividend amount/yield. There is no assurance on the dividend distribution frequency and the dividend amount/yield may fluctuate. Dividends may be paid out of the realized capital gains, capital and/or gross income while charging/paying all or part of the fees, charges and expenses to/out of the capital, resulting in an increase in distributable income available for dividend distribution. Payment of dividends out of capital and/or effectively out of capital represent a withdrawal of part of the original investment or from any capital gains attributable to that original investment. Distribution of dividends will result in an immediate decrease or adjustment in the net asset value per unit of the Retirement Income Fund on the ex-dividend date. Despite the above, dividends will be allocated to members' account/sub-account for investment. Investors should not make any investment decision solely based on information contained in the table above. You should read the MPF Scheme Brochure for further details including risk factors.

8 如欲進一步了解宏利 MPF 利息基金、宏利 MPF 穩健基金及宏利 MPF 穩体收益基金的基金表現,請於以下網址下載每月摘要: https://www.manulife.com.hk/content/dam/insurance/hk/zh-hk/documents/fund-price/mpf-monthly-summary.pdf 或季度基金概覽,網址: https://www.manulife.com.hk/content/dam/insurance/hk/zh-hk/documents/fund-price/mpf-monthly-summary.pdf 或季度基金概覽,網址: https://www.manulife.com.hk/content/dam/insurance/hk/zh-hk/documents/fund-price/mpf-monthly-summary.pdf 或季度基金概覽,網址: https://www.manulife.com.hk/content/dam/insurance/hk/en/documents/services/forms/quarterly-fund-fact-sheet.pdf

If you want to understand more about the fund performance of the Manulife MPF Interest Fund, Manulife MPF Retirement Income Fund, please download the Monthly Fund Summary at https://www.manulife.com.hk/content/dam/insurance/hk/zh-hk/documents/fund-price/mpf-monthly-summary.pdf or the Quarterly Fund Fact Sheet at https://www.manulife.com.hk/content/dam/insurance/hk/en/documents/services/forms/quarterly-fund-fact-sheet.pdf

由宏利人壽保險(國際)有限公司(於百慕達註冊成立之有限責任公司)刊發 Issued by Manulife (International) Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability)

HKR-M-1224/10/25